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Bredda E18 för all trafik 

Ett projekt pågår för att komplettera E18 med kollektivfiler. Övriga körfält avses inte 
byggas ut. Vi finner detta mycket märkligt. E4 breddas hela tiden och är nu delvis uppe i 
5 filer i var riktning medan E18 helt har hamnat i bakvatten. Kanske för att kommunerna 
längs E4 är bättre på att trycka på. Vi anser att det är hög tid att även E18 breddas till 
åtminstone 3 filer. Att anlägga kollektivfiler innebär bara ett erkännande av att 
trafikapparaten är underdimensionerad och är ett permanenterande av ett misslyckande. 
Vi anser att all trafik, inte bara bussar, ska ha möjlighet till god framkomlighet. Vi yrkar 
på att: 

Att Täby kommun verkar för att utbyggnaden av E18 blir för all trafik och inte bara för bussar. 

För Sverigedemokraterna i Täby 

 

Steven Jörsäter 


